
Zápis ze zasedání Školské rady Gymnázia, Třeboň, Na Sadech 308 
22. 10. 2020 

Přítomni (bez titulů): Jana Grammetbauerová, Anna Kohoutová, Petr Kopeček, Andrea 

Kučerová, Kateřina Fischerová, Štěpánka Otepková, Jan Váňa 

Omluveni (bez titulů):  

Zasedání řídila: Anna Kohoutová 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení jednacího řádu 

3. Volba předsedy a místopředsedy ŠR 

4. Schválení školního a klasifikačního řádu pro školní rok 2020-2021 a jeho zkrácené 

verze 

5. Projednání Výroční zprávy Gymnázia, Třeboň, Na Sadech 308 za školní rok 2019/2020 

6. Různé – informace o distanční výuce 

7. Ukončení jednání 

_____________________________________________________________________ 

 

1. A. Kohoutová přivítala všechny členy ŠR, seznámila je s programem jednání. 

 

2. A. Kohoutová seznámila přítomné členy s návrhem Jednacího řádu ŠR a vyzvala 

k diskusi.  

 

Návrh usnesení: Školská rada schvaluje Jednací řád ŠR s doplněním Čl. 5 (V případě 

nutnosti je možné svolat schůzi školské rady také online.) a Čl. 7 (Zápis z jednání školské 

rady pořizuje předseda a kontroluje ho další pověřený člen rady. V kontrolách zápisu se 

členové rady střídají. Zápis z jednání školské rady a usnesení podepisuje její předseda a další 

pověřený člen rady, který záznam z jednání kontroluje). 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO  

A. Kohoutová konstatovala, že ŠR schválila v souladu s § 167 odst. 7 zákona 

č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 

vzdělávání Jednací řád ŠR. 

 

3. A. Kohoutová vyzvala přítomné členy, aby navrhli kandidáty na funkci předsedy ŠR. P. 

Kopeček navrhl jako kandidáta na funkci předsedy ŠR Š. Otepkovou, která 

kandidaturu přijala. 

 



Návrh usnesení: ŠR volí předsedkyni Š. Otepkovou. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 

SCHVÁLENO 

Š. Otepková konstatovala, že byla zvolena v souladu s Jednacím řádem ŠR 

předsedkyní ŠR. 

Š. Otepková vyzvala přítomné členy, aby navrhli kandidáty na funkci místopředsedy 

ŠR. Š. Otepková navrhla jako kandidátku na funkci místopředsedy ŠR K. Fischerovou, 

která kandidaturu přijala.  

 

Návrh usnesení: ŠR volí místopředsedkyni K. Fischerovou. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 

SCHVÁLENO 

Š. Otepková konstatovala, že K. Fischerová byla zvolena v souladu s Jednacím řádem 

ŠR místopředsedkyní ŠR. 

 

4. Š. Otepková se dotázala přítomných členů ŠR, zda mají další dotazy či připomínky 

k návrhu školního a klasifikačního řádu, který obdrželi již dříve v elektronické podobě. 

A. Kohoutová vysvětlila důvody, které vedly k zásadní úpravy školního řádu, začlenění 

Dodatku ke školnímu řádu č. 2 týkajícího se zásad distanční výuky a vytvoření 

zkrácené verze školního řádu. Shrnula dílčí změny projednané pedagogickou radou, i 

připomínky, které někteří členové ŠR zaslali již dříve mailem. 

J. Grammetbauerová vznesla ještě několik dotazů a návrhů. Některé byly do školního 

řádu začleněny. 

 

Návrh usnesení: ŠR schválila návrh školního a klasifikačního řádu pro rok 2020/21 se 

zapracovanými připomínkami. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

SCHVÁLENO 

Š. Otepková konstatovala, že ŠR schválila v souladu s Jednacím řádem ŠR školní 

a klasifikační řád. 

 

5. Dne 15. 10. 2018 byl členům školské rady elektronicky zaslán návrh Výroční zprávy 

Gymnázia, Třeboň, Na Sadech 308 za školní rok 2019/2020. Š. Otepková se dotázala 

přítomných členů, zda mají ke zprávě další připomínky. Ty nebyly vzneseny.  

 

6. A. Kohoutová informovala přítomné členy ŠR o aktuálním dění na gymnáziu, 

především o zkušenostech s distanční výukou.  J. Váňa upozornil na stížnosti několika 

rodičů na program adaptačního kurzu pro primu – žáky 1. ročníku osmiletého studia 



konaného v prvním zářijovém týdnu. Rodiče se však se svými výhradami neobrátili 

přímo na školu, ale na něj, coby člena ŠR. J. Váňa odmítl rodiče jmenovat. Do 

následné diskuse se zapojila také paní A. Kučerová, jejíž syn se tohoto adaptačního 

kurzu zúčastnil. A. Kučerová program naopak podpořila. A. Kohoutová uvedla, že 

program byl připravován velmi pečlivě a na přípravě se kromě zkušených pedagogů a 

vedení školy podílela také současná školní psycholožka. J. Váňa trval na tom, aby mu 

A. Kohoutová zaslala zprávu o přípravě tohoto kurzu. 

 

7. A. Kohoutová poděkovala přítomným členům za účast a zasedání ukončila. 

 

 

 

 

Zápis vyhotovila: Štěpánka Otepková 

 

Kontrolu provedla: Kateřina Fischerová 


